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 Ερώτηση  

 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Θέμα: Εξοικονομώ 2021 προβλήματα στη διαδικασία Ηλεκτρονικής Ταυτότητας Κτιρίου 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Το πολυδιαφημισμένο πρόγραμμα Εξοικονομώ που ακόμα δεν έχει ολοκληρωθεί, εξακολουθεί  να 

δημιουργεί προβλήματα στους συμμετέχοντες σε αυτό, παρά να τα λύνει, εξαιτίας της κακής του 

σχεδίασης. 

Πιο συγκεκριμένα, στις περιπτώσεις πολυκατοικιών χωρίς σύσταση οριζόντιας ιδιοκτησίας, η 

Ηλεκτρονική Ταυτότητα Κτιρίου, που απαιτείται για την συνέχιση της διαδικασίας του Εξοικονομώ, 

πρέπει να γίνει για όλο το κτίριο. Για τις περιπτώσεις που υπάρχει Σύσταση Οριζόντιας Ιδιοκτησίας, 

γίνεται μόνο για το διαμέρισμα. Συνέπεια τούτου είναι πως οι ιδιοκτήτες  διαμερισμάτων της πρώτης 

περίπτωσης, από λάθος του συστήματος, καλούνται να πληρώσουν επιπλέον έξοδα, για την ΗΤΚ όλου 

του κτιρίου αντί για του διαμερίσματος όπως οι υπόλοιποι, τα οποία επίσης δεν επιδοτούνται από το 

σύστημα. 

 

Με αυτό δεδομένο ερωτάται ο Υπουργός: 

 

1. Έχετε γνώση του προβλήματος; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5747

Ημερομ. Κατάθεσης:

10/6/2022



2.  Τι προτίθεστε να πράξετε ώστε να αποκατασταθεί η αδικία αυτή; 

 

Η ερωτώσα βουλεύτρια 

 

Μαρία Απατζίδη 

 

 

 

 

 

 




